

MEMBER PORTAL PASSWORD APPLICATION FORM 會員專區密碼申請書

Name of Applicant 申請人姓名	Distributor No. (Applicant) 申請人編號	Contact No. 聯絡電話
----------------------------	--------------------------------------	---------------------

SELECT ONE OF THE FOLLOWING OPTIONS | 勾選申請項目

Self-collect | 現場親領

Email | 電子郵件

Independent distributors of Nefful International are given access to the member portal to manage their distributorship related matters such as online shopping, checking of sales performances and updates on distributorship. Applicants must agree and abide by the terms and conditions stated in the Business Handbook.

妮芙露國際直銷商將獲得會員專區通行權，以使用公司的會員專區所提供之各項服務，日後關於公司之線上訂購、查詢業績、相關會員權利義務變更之訊息通知或其他支援服務等事項，均憑此密碼往來，申請人同意並承諾遵守本事業手冊之所有規範及其嗣後修訂之條款。

IMPORTANT NOTES | 注意事項

- Applicants can apply for the password through walk-in or email, application submission through the sponsor or a third party is not allowed. Presenting of identification documents will be required for verification purposes.
會員專區之密碼須由直銷商本人親自辦理或以電郵方式申請，推薦人或第三者不得代為申請。申請者須提供身分證明文件做審核。
- For email option, the password will be sent to the email address provided. Applicant must ensure that the information provided is complete and accurate.
選擇電子郵件方式者，會員專區密碼將電郵至申請人提供的電子郵件地址，申請人須確保所提供的資料是完整及正確。
- Password will be reset on-site for independent distributors who do not have an email address.
無電子郵件之申請人，公司服務人員將協助於現場重設會員專區密碼。
- To safeguard your own interest, applicants are encouraged to change the password regularly, log out after use and not to disclose the password to a third party to prevent misrepresentation.
為了自身的權益，申請人須妥善保管自己的會員專區密碼，並定期更改其通行密碼，於每次網路登錄使用完後請確實登出，以防他人盜用，切勿將密碼透露於他人知曉。

Signature of Applicant | 申請人簽名

Date | 日期

FOR OFFICIAL USE ONLY | 公司專用

Remarks | 備註